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Protokół nr XXI/2020 z sesji Rady Gminy odbytej w dniu 4 grudnia 

2020 r. 

XXI Sesja Rady Gminy Warlubie w dniu 4 grudnia 2020 r. rozpoczęła się 

w obecności 11 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 

radnych, zgodnie z art. 14 ustawy o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2020 r. poz. 713 

i 1378), stanowi quorum, pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Sesja rozpoczęła się o godz. 1200 w sali OSP w Warlubiu ul. Bąkowska 12.  

Lista obecności radnych i zaproszonych gości stanowi załącznik  nr 1 do protokołu.  

Sesję otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Pani Maria Jankowska. 

Protokolantem obrad był podinspektor ds. obsługi Rady Gminy Sławomir Kania. 

 

Pani Przewodnicząca Rady powitała zaproszonych gości oraz radnych. Następnie 

poinformowała, że obrady Rady Gminy są rejestrowane za pomocą urządzeń 

nagrywających dźwięk i obraz. Klauzula informacyjna dotycząca przetwarzania 

danych osobowych osób uczestniczących w obradach Rady Gminy w Warlubiu 

została umieszczona do zapoznania się z jej treścią na drzwiach sali OSP, na tablicy 

informacyjnej obok Biura Obsługi Rady, na stronie internetowej BIP oraz na stronie 

internetowej gminy. W związku z epidemią koronawirusa w trosce o wzajemne 

bezpieczeństwo uczestników obrad oraz obowiązujące obostrzenia sesja odbyła się 

w sali OSP w Warlubiu. 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek obrad i poddała go 

pod głosowanie. W wyniku głosowania został on przyjęty jednogłośnie w obecności 

11 radnych, wobec ustawowego składu 15 radnych. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej. 

5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

1) wprowadzenia zmian w budżecie gminy Warlubie na 2020 rok, 

2) obniżenia ceny skupu żyta, przyjmowanej jako podstawę do obniżenia 

podatku rolnego na obszarze gminy Warlubie, 

3) zmiany uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości, 

4) zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki   

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

na rok 2020,  

5) przyjęcia „Programu współpracy Gminy Warlubie z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2021 rok”, 
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6) określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Warlubie oraz ich wydzierżawiania lub 

wynajmowania na okres dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony,  

7) wyrażenia woli zawarcia porozumienia z Gminą Nowe w zakresie organizacji   

publicznego transportu zbiorowego, 

8) wyrażenia woli zawarcia porozumienia z Gminą Dragacz w zakresie organizacji 

publicznego transportu zbiorowego. 

6. Informacja z realizacji Planu Gospodarki Niskoemisyjnej i Programu „Czyste 

Powietrze”. 

7. Ocena publicznego transportu zbiorowego w Gminie Warlubie oraz stanu 

technicznego przystanków autobusowych. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Wolne wnioski i informacje.  

10. Zamknięcie obrad. 

 

Ad.1 i Ad.2 

Jak wyżej. 

Ad.3 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że z treścią protokołu z poprzedniej sesji 

Rady Gminy można było zapoznać się wcześniej w biurze Obsługi Rady Gminy, 

a także w dniu obrad bieżącej sesji. Radni nie wnieśli żadnych uwag i zmian do 

protokołu z poprzedniej sesji Nr XX/2020 z dnia 29 października 2020 r., wobec 

czego uważa się go za przyjęty jednogłośnie w obecności 11 radnych, wobec 

ustawowego składu 15 radnych. 

Ad.4 

Pełniąca Funkcję Wójta Pani Anna Ośko przedstawiła informację z działalności 

międzysesyjnej. 

Pełniąca Funkcję Wójta Pani Anna Ośko – przejmując obowiązki Wójta Gminy 

Warlubie do czasu nowych wyborów, w tak trudnym czasie pandemii, chciałabym 

zapewnić Państwa, że dobro Gminy jest dla mnie najważniejsze. 

1) W pierwszej kolejności zajęliśmy się wprowadzeniem pracy zdalnej w urzędzie od 

9 listopada z uwagi na potwierdzone przypadki COVID-19. Najpierw w Urzędzie 

Gminy, a potem w jednostkach podległych. Na dzień dzisiejszy sytuacja jest 

opanowana.  

2) Jako Urząd wsparliśmy producentów chryzantem. Bezpłatnie odebraliśmy kwiaty 

od lokalnych producentów, którym środki finansowe będzie zwracała Agencja 

Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa. Producenci wskazani byli przez ARIMR. 

Odebraliśmy ponad 250 sztuk kwiatów. 

3) Delegacje wzięły udział w uczczeniu Święta Niepodległości w Warlubiu. Dziękuję 

Proboszczowi Parafii Warlubie za odprawienie Mszy św., Radnym za udział i za 

oprawę muzyczną  Warlubskiemu Chórowi Kameralnemu. Do tego 

poprowadziliśmy konkursy dla Mieszkańców.  
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4) Niestety nastąpiła awaria sieci ORANGE (pomieszczenie zostało zalane) 

w miejscowości Bzowo. Cała sieć stacjonarna i internet zostały wyłączone do 

czasu naprawy bądź całkowitej wymiany.  Obciąży nas to przy ustalaniu nowej 

składki.  

5) Miałam okazję gościć pana Oskara Ziółkowskiego, zdobywcę III miejsca 

w Mistrzostwach Polski Strongman. Mamy nadzieję, że w przyszłości z dumą 

będzie reprezentował naszą Gminę w zawodach Strongman, a także będzie 

pozytywną inspiracją do działań dla młodzieży 

6) W schronisku dla zwierząt w Węgrowie obecnie przebywa na dzień 31.11.2020 r.  

5 psów. W połowie listopada zostały porzucone pieski niedaleko leśniczówki Nowa 

Huta. Przywiązano je do drzew na łańcuchach. Ogólnie porzucono dwa starsze 

psy i cztery młode. Trzy  znalazły schronienie. Zbieraliśmy też dla nich karmę. 

3 niestety musieliśmy oddać do schroniska. 

7) Rozpoczęłam od 30 listopada indywidualne dyżury, odbywające się 

w poszczególnych sołectwach. Dyżury mają być formą kontaktu z mieszkańcami 

w reżimie sanitarnym do 5 osób.  

8) Mogę też powiedzieć, że pomimo pracy zdalnej staramy się realizować wszystkie 

sprawy bieżące gminy.  Część osób przebywała na kwarantannie, co bardzo 

utrudniło realizację wcześniej zaplanowanych działań. W tej chwili również część 

kadry jest na chorobowym.   

9) Zostały podpisane umowy na odśnieżanie.  

10) Zamówiliśmy wiaty przystankowe.  

11) Zakończyliśmy spis rolny.   

12) Przygotowaliśmy świąteczne oświetlenie.  

13) W sobotę planujemy przejazd Mikołajkowy, aby chociaż w małym stopniu 

świętować z dziećmi Mikołajki.  

14) WOŚP będzie w tym roku współorganizowana z OKSIR w Świeciu. Jednak ze 

względu na pandemię, działania muszą zostać ograniczone.  

15) 15 listopada wysłaliśmy do RIO projekt budżetu. Czekamy na opinię.  

16) Podpisałam umowę na  kredyt krótkoterminowy działający na zasadach 

odnawialnej linii kredytowej w rachunku bieżącym, na pokrycie występującego 

w ciągu 2020 roku deficytu z BS Nowe. 

17) Zgodnie z założeniami budżetu ogłosiliśmy również wybór banku udzielającego 

i obsługującego kredyt długoterminowy w kwocie 2 850 000,00 zł. Wpłynęły 

3 oferty.  

18) W trakcie jest postępowanie przetargowe „Usługa odbioru i zagospodarowania 

stałych odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych 

i niezamieszkałych położonych na terenie gminy Warlubie”. Oferty można składać 

do 7 grudnia. 

19) W trakcie jest też postępowanie przetargowe „Budowa drogi gminnej położonej 

w miejscowości Kurzejewo – Komorsk w gminie Warlubie od km 0+000 do 1+117, 

polegającej na wykonaniu nawierzchni asfaltowej”. Oferty można składać do 

8 grudnia. Gmina Warlubie złożyła w ostatniej chwili tj. 16 listopada wniosek 

o dofinansowanie inwestycji do Funduszu Dróg Samorządowych. Przedłożyliśmy 
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odcinek środkowy drogi Kurzejewo-Komorsk o długości 1,117 km. Wartość 

inwestycji  825 229,90 zł z dotacją ok 50%.  Z niecierpliwością czekamy na wyniki.  

Projekt znalazł się na liście podstawowej. Czekamy na akceptację Premiera.  

20) Przystąpiliśmy również do zaplanowania utworzenia kompleksu boisk sportowych 

wraz z infrastrukturą w Lipinkach na terenie szkoły i obecnym boisku. Projekt 

zostanie przedłożony do Urzędu Marszałkowskiego celem otrzymania dotacji 

z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich. To już ostatnie rozdania środków na 

odnowę wsi. Mamy więc nadzieję, że uda nam się skorzystać z tej szansy. 

21) Jednocześnie oczekujemy uruchomienia środków dla wsi popegeerowskich, aby 

złożyć wniosek dla miejscowości Rulewo, Bąkowo i Płochocin na 

zagospodarowanie terenów tych wsi. Jeśli macie Państwo sugestie czekamy na 

propozycje. 

22) Jeżeli chodzi o budowę hali widowiskowo-sportowej, to został ustalony termin 

odbioru na 2 grudnia. Okazało się jednak, że kierownik budowy i inne osoby są na 

kwarantannie i termin trzeba było przesunąć. Ostateczny termin odbioru został 

ustalony na 18 grudnia. Miejmy nadzieję, że wtedy będzie możliwość stawienia się 

tych wszystkich osób i dokonania tego odbioru. 

W czasie przedstawiania informacji j/w na salę OSP weszła Radna Pani Wanda 

Wolan. 

Przewodnicząca Rady Gminy – mam pytania odnośnie Wielkiej Orkiestry 

Świątecznej Pomocy. Przez 29 lat Gmina Warlubie zawiązywała gminny sztab 

Orkiestry. Do 15 listopada był termin zgłoszenia i zawiązania takiego sztabu. Jest 

wielu chętnych i zaangażowanych w to od lat ludzi. Co było powodem, że nie 

dokonaliśmy zgłoszenia? 

Pełniąca Funkcję Wójta Pani Anna Ośko – na ten moment Pani nie odpowiem. Kto 

zajmował się tym wcześniej, jeżeli chodzi o organizację sztabu? 

Przewodnicząca Rady Gminy –  przejęła Pani rolę Komisarza. Myślę, że jest Pani 

wiadome jakie są działania WOŚP. 

Pełniąca Funkcję Wójta Pani Anna Ośko – dlatego podjęłam działania w celu 

nawiązania współpracy z OKSIR w Świeciu. Wolontariusze będą zbierali pieniądze 

i będą prowadzone aukcje w internecie. 

Przewodnicząca Rady Gminy – jest to dla mnie niezrozumiałe. 

Radny Pan Dariusz Chodkowski – Pani Przewodnicząca, ma Pani doświadczenie. 

Przez wiele lat pracuje tu Pani w instytucjach kultury. Zawsze brała Pani w tym 

udział. Co Pani zrobiła ze swojej strony, aby pomóc Pani Komisarz w przygotowaniu 

tego? 

Przewodnicząca Rady Gminy – może nie będziemy sobie wypominać. Ja czekałam 

od czasu kiedy Pani Komisarz została jakby polecona nam, na kontakt. Czekałam 

bardzo długo. Proponowałam nawet nie raz rozmowę z Panią Komisarz, aby 

dyskutować na tematy związane z zadaniami gospodarczymi i prospołecznymi. 

Niestety nie udało mi się to. Nie wiem dlaczego. Myślę, że jeżeli chodzi 

o przejmowanie takich funkcji, to pierwszym działaniem powinno być zwrócenie się 
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do Rady Gminy i do mnie, ponieważ ja reprezentuję Radę. Ja próbowałam. Mam 

przecież dyżury we wtorki. Niestety nie doczekałam się tego.   

Pełniąca Funkcję Wójta Pani Anna Ośko – tak nie było. 23 listopada wysłałam Pani 

SMS z prośbą o spotkanie się z przedstawicielami wszystkich Komisji. 

Odpowiedziała mi Pani, że będziemy się spotykać na posiedzeniach Rady Gminy. 

Przewodnicząca Rady Gminy – nie dane nam było się spotkać ze względu na 

choroby Przewodniczących Komisji. Ja to wyraźnie Pani napisałam, że rozpoczniemy 

rozmowy jak Przewodniczący będą. 

Radna Pani Wanda Wolan – skoro nie mamy w Warlubiu sztabu WOŚP,  to 

chciałbym zapytać jak będzie wyglądała w Warlubiu zbiorka pieniędzy? Do kogo się 

mamy zgłaszać? Na jakie konto mamy wpłacać pieniądze? Bo tak na dzień 

dzisiejszy, to jeszcze ciągle nic nie wiemy. Bardzo proszę wyjaśnić nam to 

i poinformować nas, może w formie jakieś innej. Nawet w formie plakatu. Dobrze by 

było to tak ogłosić, bo to jest taka najbardziej przejrzysta forma komunikacji ze 

społeczeństwem. Nie wszyscy mają internet i nie każdy może z tego korzystać. 

Pełniąca Funkcję Wójta Pani Anna Ośko – OKSIR w Świeciu w tym momencie 

organizuje wolontariuszy. Wolontariusze zgłaszają się i  będą podpisywali 

współpracę z OKSIR w Świeciu. Trzeba mieć na uwadze, że czas jest wyjątkowy 

i nie będzie się odbywało wiele imprez, które zawsze się odbywały. Praktycznie cała 

Orkiestra  będzie przeniesiona do internetu. Będą się odbywały aukcje internetowe. 

One będą podłączone pod nasze strony i będziemy mogli licytować i przekazywać 

pieniądze. Wolontariusze pojawią się we wszystkich miejscowościach. Proszę być 

spokojnym, a Świecie niebawem wszystko nam to opublikuje. 

Radny Pan Witold Żuchowski – chciałbym dopytać w sprawie kwiatów, które zostały 

odebrane w ilości 250 szt. Miało to być wskazane miejsce, gdzie Ci plantatorzy 

i sprzedawcy mają dostarczyć kwiaty, a nie żeby samorządy odbierały te kwiaty na 

koszt samorządu. Tym bardziej, że te kwiaty nie pochodziły z naszej Gminy. Pytanie, 

czy nasi producenci i sprzedawcy nie zasłużyli, aby im pomóc w wyzbyciu się tego 

nadmiaru kwiatów? 

Pełniąca Funkcję Wójta Pani Anna Ośko – tak, jak mówiłam tym zajmowała się 

Agencja Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa. To rolnicy musieli złożyć wnioski 

do Agencji o odbiór, zakontraktowanie tych kwiatów do odbioru przez samorządy. 

Jeżeli na terenie Warlubia byli producenci, to może nie były to tam zarejestrowane 

firmy, czy gospodarstwa. Po prostu z terenu Warlubia nie wskazano żadnego 

producenta. 

Radny Pan Witold Żuchowski – to rozumiem, że Ci producenci kwiatów, którzy są, to 

gdzie indziej prowadzą działalność. 

Pełniąca Funkcję Wójta Pani Anna Ośko – może nie złożyli tych wniosków. To są 

sprawy techniczne i organizacyjne pomiędzy producentami a Agencją i to nie jest po 

mojej stronie. 

Radny Pan Dariusz Chodkowski – dopowiem tylko, że warunkiem było, aby 

producent posiadał minimum 50 kwiatów. Jeżeli posiadał mniej, to nie kwalifikował 

się do tego, aby taki wniosek złożyć. To Agencja Restrukturyzacji i Modernizacji 

Rolnictwa wskazywała samorządom od kogo i ile kwiatów mają odebrać. 



 

6 
 

Radny Pan Witold Żuchowski – wydaje mi się, że Pani Komisarz jest w stanie 

samodzielnie odpowiedzieć na proste pytanie i nie potrzebuje swoich zastępców. 

Radna Pani Wanda Wolan – chciałam zapytać o tego Mikołaja. Ja rozumiem, że nie 

będzie w tym roku zabawy mikołajkowej. To jest normalne. Dla ilu dzieci 

przygotowano paczki? 

Pełniąca Funkcję Wójta Pani Anna Ośko – przygotowano 350 szt. Na tyle budżet 

Biblioteki pozwolił. 

Radna Pani Wanda Wolan – to dzieci nie mamy mniej, tylko paczek jest mniej. 

Pełniąca Funkcję Wójta Pani Anna Ośko – tak, paczek jest mniej. 

Radna Pani Wanda Wolan – a ilu mamy sponsorów na te paczki? 

Pełniąca Funkcję Wójta Pani Anna Ośko – pieniądze pochodzą z Biblioteki 

Publicznej i od firmy JAGR. 

Radna Pani Wanda Wolan – to znaczy, że nie mamy sponsorów? 

Pełniąca Funkcję Wójta Pani Anna Ośko – nie, no JAGR jest sponsorem. 

Radna Pani Wanda Wolan – tylko JAGR jest sponsorem. Mamy tylko jednego 

sponsora? Trochę mało. 

Ad.5 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła kolejno według porządku obrad treść 

poszczególnych uchwał. 

1) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy 

Warlubie na 2020 rok. 

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian 

w budżecie Gminy Warlubie na 2020 rok i poinformowała, że projekt tej uchwały 

został szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji. Wyjaśniła, iż w zakresie 

dochodów i wydatków zmiany zostały dokonane na poziomie zmniejszenia o kwotę 

4 259,00 zł w odniesieniu do ostatniej zmiany w budżecie. Wynika to z faktu, że 

w dniu 30 listopada wpłynęła informacja z Ministerstwa Finansów o zmianie w postaci 

zwiększenia subwencji oświatowej i w ślad za tą informacją zostały dokonane zmiany 

w procedowanej w dniu dzisiejszym uchwale. W efekcie końcowym na poziomie 

dochodów w budżecie na 2020 r. ustala się łączną kwotę 38 864 233,14 zł. Wydatki 

zostały zmniejszone o taką samą kwotę i wynoszą 42 573 075,14 zł. Nadwyżka 

operacyjna pozostała na niezmienionym poziomie i deficyt budżetowy też nie ulega 

zmianie i wynosi 3 708 842,00 zł. 

Po czym Pani Przewodnicząca Rady poprosiła przewodniczących Komisji 

o przedstawienie opinii w tym zakresie. Wyjaśniała również, iż ze względu na 

nieobecność Przewodniczącego Komisji Działalności Gospodarczej Pana Tomasza 

Michalaka, który przebywa na zwolnieniu lekarskim, Komisja wyznaczyła jako 

zastępcę Radnego Pana Witolda Żuchowskiego. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

Pani Maria Mazur, Pan Witold Żuchowski w zastępstwie Przewodniczącego Komisji 

Działalności Gospodarczej oraz Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej Pan 

Witold Żuchowski przedstawiając opinię poinformowali, że radni nie złożyli wniosków 

i nie zgłosili uwag do projektu omawianej uchwały i zaopiniowali go pozytywnie. 

Następnie Pani Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję na ten temat. 
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Dyskusji na ten temat nie było, wobec czego Pani Przewodnicząca poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr XXI/189/2020 w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Warlubie na 2020 rok została przyjęta 

jednogłośnie w obecności 12 radnych, wobec ustawowego składu 15 radnych. 

Stanowi ona załącznik nr 2 do protokołu. 

 

2) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta, 

przyjmowanej jako podstawę do obniżenia podatku rolnego na obszarze gminy 

Warlubie. 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny 

skupu żyta, przyjmowanej jako podstawę do obniżenia podatku rolnego na obszarze 

gminy Warlubie i poinformowała, że projekt tej uchwały został szczegółowo 

omówiony na posiedzeniach Komisji. Wyjaśniła, iż zgodnie z ustawami oraz 

komunikatem Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego, który określa średnią cenę 

skupu żyta przyjmując okres 11 kwartałów jako podstawę do ustalenia podatku 

rolnego za 2021 r., stawka wynosi 58,55 zł za 1 dt żyta i zostaje obniżona do 50,00 zł 

za dt. Stawka wg uchwały Rady Gminy na roku 2020 r. została przyjęta w kwocie 

48,00 zł za 1 dt. W wyniku ustaleń przyjęto wcześniej rozwiązanie, aby sukcesywnie, 

co roku podwyższać tą stawkę i dlatego ustalono kwotę 50,00 zł. Dodała, że zostało 

to pozytywnie zaopiniowane przez Izbę Rolniczą. 

Po czym poprosiła przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w tym zakresie. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur, Pan Witold Żuchowski 

w zastępstwie Przewodniczącego Komisji Działalności Gospodarczej oraz 

Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej Pan Witold Żuchowski przedstawiając 

opinię poinformowali, że radni nie złożyli wniosków i nie zgłosili uwag do projektu 

omawianej uchwały i zaopiniowali go pozytywnie. 

Następnie Pani Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję w tym temacie. 

Dyskusji na ten temat nie podjęto, wobec czego Pani Przewodnicząca poddała 

projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr XXI/190/2020 

w sprawie obniżenia ceny skupu żyta, przyjmowanej jako podstawę do obniżenia 

podatku rolnego na obszarze gminy Warlubie została przyjęta jednogłośnie w 

obecności 12 radnych, wobec ustawowego składu 15 radnych. Stanowi ona 

załącznik nr 3 do protokołu. 

Po czym Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że nie są wywoływane uchwały 

dotyczące podatków od środków transportu, podatku leśnego, opłaty od posiadania 

psów i opłaty targowej, gdyż nie ulegają one zmianie. 

 

3) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia stawek 

podatku od nieruchomości. 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości i poinformowała, że projekt tej 

uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji. Wyjaśniła, iż RIO 

stwierdziło nieważność § 1 pkt 2 lit. d  poprzedniej uchwały w tej sprawie, podjętej 

przez Radę Gminy dnia 29 października 2020 r. Chodziło o błąd pisarski, gdyż 
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stawka tam podana wyniosła 5,08 zł. Wszystkie wyliczenia zostały wykonane 

prawidłowo. Maksymalna stawka wg obwieszczenia Ministra Finansów może wynieść 

5,06 zł i tak też została teraz ustalona. 

Po czym poprosiła przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w tym zakresie. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur, Pan Witold Żuchowski 

w zastępstwie Przewodniczącego Komisji Działalności Gospodarczej oraz 

Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej Pan Witold Żuchowski przedstawiając 

opinię poinformowali, że radni nie złożyli wniosków i nie zgłosili uwag do projektu 

omawianej uchwały i zaopiniowali go pozytywnie. 

Następnie Pani Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję na ten temat. 

Dyskusji na ten temat nie było, wobec czego Pani Przewodnicząca poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr XXI/191/2020 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości została 

przyjęta jednogłośnie w obecności 12 radnych, wobec ustawowego składu 15 

radnych. Stanowi ona załącznik nr 4 do protokołu. 

 

4) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2020. 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2020 i poinformowała, że 

projekt tej uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji. 

Wyjaśniła, iż zmiany w uchwale są spowodowane koniecznością uwzględnienia 

większych niż planowano wpływów środków finansowych za wydane zezwolenia na 

sprzedaż napojów alkoholowych i dostosowania zaplanowanych wydatków na 

poszczególne zadania do wykonania w 2020 r.   

Po czym poprosiła przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w tym zakresie. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur, Pan Witold Żuchowski 

w zastępstwie Przewodniczącego Komisji Działalności Gospodarczej oraz 

Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej Pan Witold Żuchowski przedstawiając 

opinię poinformowali, że radni nie złożyli wniosków i nie zgłosili uwag do projektu 

omawianej uchwały i zaopiniowali go pozytywnie. 

Następnie Pani Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję w tym temacie. 

Dyskusji na ten temat nie podjęto, wobec czego Pani Przewodnicząca poddała 

projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr XXI/192/2020 

zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 

2020 została przyjęta jednogłośnie w obecności 12 radnych, wobec ustawowego 

składu 15 radnych. Stanowi ona załącznik nr 5 do protokołu. 

5) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy 

Warlubie z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2021 rok”. 
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Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

„Programu współpracy Gminy Warlubie z organizacjami pozarządowymi i innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2021 rok” 

i poinformowała, że projekt tej uchwały został szczegółowo omówiony na 

posiedzeniach Komisji. Wyjaśniła, iż tego typu uchwałę należy wywołać co roku. 

Obowiązek opracowania i uchwalenia tego programu wynika z ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. Projekt 

programu stanowi załącznik do uchwały.  

Po czym poprosiła przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w tym zakresie. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur, Pan Witold Żuchowski 

w zastępstwie Przewodniczącego Komisji Działalności Gospodarczej oraz 

Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej Pan Witold Żuchowski przedstawiając 

opinię poinformowali, że radni nie złożyli wniosków i nie zgłosili uwag do projektu 

omawianej uchwały i zaopiniowali go pozytywnie. 

Następnie Pani Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję na ten temat. 

Radny Pan Witold Żuchowski – chciałbym tylko zwrócić uwagę, że podejmujemy tą 

uchwałę 3 dni po terminie. Wg opinii Pana Mecenasa nie powinno to jednak wpłynąć 

na stwierdzenie jej nieważności przez organy nadzoru i oby to nie nastąpiło.  

Radca Prawny Pan Tomasz Waszkiewicz – ryzyko jest bardzo, bardzo małe. Mamy 

4 dni opóźnienia i zgodnie w orzecznictwem WSA i NSA to jest termin instrukcyjny, 

a nie zawity, więc przekroczenie terminu nie powinno być powodem do 

unieważnienia tej uchwały. 

Więcej głosów w dyskusji na ten temat nie było, wobec czego Pani Przewodnicząca 

poddała projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr 

XXI/193/2020 w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Warlubie z 

organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na 2021 rok” została przyjęta jednogłośnie w obecności 12 

radnych, wobec ustawowego składu 15 radnych. Stanowi ona załącznik nr 6 do 

protokołu. 

6) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania 

i obciążania nieruchomości stanowiących własność Gminy Warlubie oraz ich 

wydzierżawiania lub wynajmowania na okres dłuższy niż trzy lata lub na czas 

nieoznaczony. 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia zasad 

nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Warlubie oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na okres dłuższy niż trzy lata 

lub na czas nieoznaczony i poinformowała, że projekt tej uchwały został szczegółowo 

omówiony na posiedzeniach Komisji. Wyjaśniła, iż ta uchwała została przedstawiona 

do procedowania w związku z nowymi regulacjami i poprosiła o wyjaśnienie Radcę 

Prawnego. 

Radca Prawny Pan Tomasz Waszkiewicz – ostatnia uchwała była podjęta w 2008 r. 

i ona  wbrew nazwie i podstawie prawnej nie ograniczyła się do uregulowania zasad 

nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości Gminy Warlubie, ale regulowała też 
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tryb obrotu tymi nieruchomościami, który reguluje ustawa o gospodarce 

nieruchomościami. Innymi słowy uchwała regulowała kwestie kiedy można odstąpić, 

kiedy można kupić bezprzetargowo i kiedy jest bezwzględna konieczność przetargu. 

Taka regulacja w uchwale jest dosyć wątpliwa wg orzecznictwa NSA, ponieważ o tym 

kiedy przeprowadzić przetarg decyduje przede wszystkim ustawa. Rada Gminy ma 

w pewnych warunkach możliwość wyrażenia zgody na np. odstąpienie od obowiązku 

przetargowego na wydzierżawienie nieruchomości. Nie możemy jednak w uchwale 

regulować abstrakcyjnego obowiązku w jakich przypadkach nie możemy odstąpić od 

zbywania nieruchomości, czy też wydzierżawiania ich, bez przeprowadzenia 

przetargu. W chwili obecnej ta uchwała ogranicza się tylko do określenia zasad 

i przypadków kiedy potrzebna jest uchwała Rady Gminy do dokonania tych 

czynności, a kiedy ta zgoda Rady Gminy nie jest konieczna. 

Radny Pan Witold Żuchowski – chciałem zapytać odnośnie wartości tej 

nieruchomości tj. 50 000,00 zł. Czy to jest obligatoryjne?  

Radca Prawny Pan Tomasz Waszkiewicz – to nie jest obligo. Przepis upoważnia 

Radę do określenia przypadków. Do Rady należy określenie przypadków kiedy nie 

jest wymagana zgoda Rady na sprzedaż nieruchomości. Te 50 000,00 zł to jest próg, 

który ja zaproponowałem pragmatycznie. Nie stanowi to jednak przypadku 

o upoważnieniu Wójta do bezprzetargowego zbycia nieruchomości. Innymi słowy, 

gdy mamy nieruchomość o wartości np. 30 000,00 zł i Gmina chce je sprzedać, to 

podstawowym trybem jest przetarg. Jeśli byłyby podstawy do postępowania 

bezprzetargowego, to występujemy do Rady i Rada wtedy musi wyrazić na to zgodę. 

Radny Pan Witold Żuchowski – czyli innymi słowy, kwota 30 000,00 zł czy 50 000,00 

zł nie ma znaczenia, kiedy jest potrzeba przeprowadzenia przetargu?  

Radca Prawny Pan Tomasz Waszkiewicz – o przypadkach kiedy jest potrzeba 

przeprowadzenia przetargu decyduje ustawa o gospodarce nieruchomościami, a nie 

Rada Gminy. Natomiast Rada Gminy w tej uchwale wskazuje to, że jeżeli będzie 

nieruchomość do 50 000,00 zł, to na samą sprzedaż nieruchomości Wójt nie 

potrzebuje zgody Rady Gminy.  

Po czym Pani Przewodnicząca Rady poprosiła przewodniczących Komisji 

o przedstawienie opinii w tym zakresie. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani 

Maria Mazur, Pan Witold Żuchowski w zastępstwie Przewodniczącego Komisji 

Działalności Gospodarczej oraz Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej Pan 

Witold Żuchowski przedstawiając opinię poinformowali, że radni nie złożyli wniosków 

i nie zgłosili uwag do projektu omawianej uchwały i zaopiniowali go pozytywnie. 

Następnie Pani Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję w tym temacie. 

Dyskusji na ten temat nie podjęto, wobec czego Pani Przewodnicząca poddała 

projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr XXI/194/2020 

w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Warlubie oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania 

na okres dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony została przyjęta jednogłośnie 

w obecności 12 radnych, wobec ustawowego składu 15 radnych. Stanowi ona 

załącznik nr 7 do protokołu. 
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7) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia 

z Gminą Nowe w zakresie organizacji publicznego transportu zbiorowego. 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli 

zawarcia porozumienia z Gminą Nowe w zakresie organizacji publicznego transportu 

zbiorowego i poinformowała, że projekt tej uchwały został szczegółowo omówiony na 

posiedzeniach Komisji. Wyjaśniła, iż taka uchwała została podjęta na poprzedniej 

sesji jednak okazało się, że trasa linii autobusowej została ostatecznie zmieniona. 

Podstawą do uchwały jest ustawa o Funduszu rozwoju przewozów autobusowych, 

która weszła w życie 18 lipca 2019 r. Z założenia Fundusz został utworzony w celu 

przeciwdziałania wykluczeniu komunikacyjnemu mieszkańców miejscowości, do 

których nie dociera komunikacja lub połączenie jest utrudnione do tego stopnia, że 

uniemożliwia regularny transport pasażerski. Uzyskanie dofinansowania daje 

możliwość stworzenia linii komunikacyjnych, które będą mogły funkcjonować 

pomiędzy gminami i zapewniać potok pasażerów. Wywołanie tej uchwały będzie 

podstawą do zawarcia porozumienia z Gminą Nowe. Gmina Nowe będzie 

występować jako organizator transportu. Dodała również, iż autobusy nie będą 

kończyły kursów  w Dragaczu, tylko pojadą dalej do Grudziądza. 

Po czym poprosiła przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w tym zakresie. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur, Pan Witold Żuchowski 

w zastępstwie Przewodniczącego Komisji Działalności Gospodarczej oraz 

Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej Pan Witold Żuchowski przedstawiając 

opinię poinformowali, że radni nie złożyli wniosków i nie zgłosili uwag do projektu 

omawianej uchwały i zaopiniowali go pozytywnie. 

Następnie Pani Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję na ten temat. 

Radny Pan Witold Żuchowski – chciałem zapytać Panią Komisarz, bo my jesteśmy 

jak najbardziej, aby to uruchomić, ale czy nie wybiegamy do przodu, bo może Gminy 

Dragacz i Nowe jeszcze nie podjęły uchwał? Prosiliśmy o informację na ten temat 

i kopie takich uchwał. 

Pełniąca Funkcję Wójta Pani Anna Ośko – takie uchwały zostały podjęte i zostały 

Państwu przekazane drogą e-mailową.  

Radna Pani Maria Mazur – potwierdzam, Komisja Rewizyjna otrzymała takie 

informacje. 

Więcej głosów w dyskusji na ten temat nie było, wobec czego Pani Przewodnicząca 

poddała projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr 

XXI/195/2020 w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia z Gminą Nowe 

w zakresie organizacji publicznego transportu zbiorowego została przyjęta 

jednogłośnie w obecności 12 radnych, wobec ustawowego składu 15 radnych. 

Stanowi ona załącznik nr 8 do protokołu. 

8) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia 

z Gminą Dragacz w zakresie organizacji publicznego transportu zbiorowego. 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli 

zawarcia porozumienia z Gminą Dragacz w zakresie organizacji publicznego 

transportu zbiorowego i poinformowała, że projekt tej uchwały został szczegółowo 
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omówiony na posiedzeniach Komisji. Wyjaśniła, iż podstawą do uchwały jest ustawa 

o Funduszu rozwoju przewozów autobusowych, która weszła w życie 18 lipca 2019 r. 

Z założenia Fundusz został utworzony w celu przeciwdziałania wykluczeniu 

komunikacyjnemu mieszkańców miejscowości, do których nie dociera komunikacja 

lub połączenie jest utrudnione do tego stopnia, że uniemożliwia regularny transport 

pasażerski. Uzyskanie dofinansowania daje możliwość stworzenia linii 

komunikacyjnych, które będą mogły funkcjonować pomiędzy gminami i zapewniać 

potok pasażerów. Wywołanie tej uchwały będzie podstawą do zawarcia 

porozumienia z Gminą Dragacz. Dodała, iż po podpisaniu porozumienia Gmina 

Warlubie udzieli Gminie Nowe na realizację nowych linii autobusowych pomoc 

finansową w formie dotacji celowej w 2021 r. w kwocie 10 600,00 zł.  

Po czym poprosiła przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w tym zakresie. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur, Pan Witold Żuchowski 

w zastępstwie Przewodniczącego Komisji Działalności Gospodarczej oraz 

Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej Pan Witold Żuchowski przedstawiając 

opinię poinformowali, że radni nie złożyli wniosków i nie zgłosili uwag do projektu 

omawianej uchwały i zaopiniowali go pozytywnie. 

Następnie Pani Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję w tym temacie. 

Dyskusji na ten temat nie podjęto, wobec czego Pani Przewodnicząca poddała 

projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr XXI/196/2020 

w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia z Gminą Dragacz w zakresie 

organizacji publicznego transportu zbiorowego została przyjęta jednogłośnie 

w obecności 12 radnych, wobec ustawowego składu 15 radnych. Stanowi ona 

załącznik nr 9 do protokołu. 

Opinie Komisji Rady Gminy stanowią załącznik nr 10 do protokołu. 

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Ad.6 

Pełniąca Funkcję Wójta Pani Anna Ośko przedstawiła informację z realizacji Planu 

Gospodarki Niskoemisyjnej i Programu „Czyste Powietrze”. 

Pełniąca Funkcję Wójta Pani Anna Ośko – jeśli chodzi o Plan Gospodarki 

Niskoemisyjnej, to był on podjęty w 2016 r. Jego głównym celem są działania 

związane z ochroną środowiska, ograniczeniem emisji gazów cieplarnianych jak 

również mające na celu zwiększenie udziału energii odnawialnej, a także redukcja 

zanieczyszczenia powietrza i zwiększenie efektywności energetycznej. Plan 

Gospodarki Niskoemisyjnej ma to do siebie, że obejmuje cały obszar Gminy 

Warlubie. Jednak nie tylko działania samorządu, ale również działania mieszkańców, 

innych podmiotów i instytucji. Co się kryje pod tymi celami? Jeżeli chodzi 

o zwiększenie udziału energii odnawialnej, to są tematy związane z pompami ciepła, 

z zakładaniem fotowoltaiki i solarów. Jeżeli chodzi o redukcję emisji gazów 

cieplarnianych, to mamy tu na uwadze wymianę kotłów grzewczych. Jeżeli chodzi 

o efektywność energetyczną, to są wszystkie działania typowo modernizacyjne, które 

się na terenie Gminy dzieją, bądź są finansowane przez Gminę. Na terenie Gminy 



 

13 
 

dokonano montażu oświetlenia hybrydowego i energooszczędnego za kwotę 

92 000,00 zł. Wymiana kotłów grzewczych nie miała miejsca, jednak Gmina Warlubie 

przystąpiła do programu związanego z fotowoltaiką. Jest to program związany 

z budową paneli fotowoltaicznych z udziałem mieszkańców. Projekt  w tym 

momencie jest rozpatrywany przez Urząd Marszałkowski. Pierwsze uwagi wpłynęły 

do nas tydzień temu i zostały uzupełnione w poniedziałek. Podobnych projektów 

złożono ok. 40 i szanse na dofinasowanie są 50% na 50%. Projekt obejmuje budowę 

paneli fotowoltaicznych na 42 budynkach i 11 pomp cieplnych. Jeżeli chodzi 

o Program „Czyste Powietrze”, to jest to program finansowany przez Narodowy 

Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej dla mieszkańców. Mogą się oni 

starać o dotacje związane z wymianą kotłów grzewczych, wymianę solarów, czy 

montaż fotowoltaiki. Program ten dofinansowuje przedsięwzięcia w zależności od 

dochodów danego gospodarstwa. Gmina współpracuje z Funduszem w tym 

względzie i wystawia takie zaświadczenia o wysokości dochodów. Na dzień 

dzisiejszy, aby uzyskać informację ile osób z terenu Gminy bierze udział w tym 

programie, należałoby się zwrócić do Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej. Nie wiem jednak, czy takie informacje zostałyby przekazane. 

Pani Przewodnicząca Rady – bardzo proszę, aby tego typu informacje były 

w przyszłości Radnym przekazywane na piśmie wraz z materiałami na sesję. 

Ad.7 

Inspektor ds. dróg, transportu i komunikacji Pan Jerzy Lemańczyk przedstawił ocenę 

publicznego transportu zbiorowego w Gminie Warlubie oraz stanu technicznego 

przystanków autobusowych. 

Stanowi ona załącznik nr 12 do protokołu. 

Radna Pani Maria Mazur – mam pytanie odnośnie przystanków autobusowych, które 

mają być zakupione. Czy one jeszcze w tym roku będą dostarczone? 

Inspektor Pan Jerzy Lemańczyk – tak, ma to się odbyć do końca roku. 

Radna Pani Maria Mazur – a w przyszłym roku ile planujemy zakupić? 

Inspektor Pan Jerzy Lemańczyk – nie mam na ten temat wiedzy.  

Radna Pani Maria Mazur – w planach finansowych tego nie znalazłam. Większość 

przystanków stanowią przystanki betonowe i te pewnie będą wymienione. Mam 

pytanie odnośnie oświetlenia. Dochodzi tam do dewastacji. Czy większość 

przystanków ma prawidłowe oświetlenie? 

Inspektor Pan Jerzy Lemańczyk – jest to kwestia uzbrojenia. Myślę, że zdecydowana 

większość ma, bo są usadowione w miejscach, gdzie występuje oświetlenie uliczne. 

Na samych przystankach oświetlenia nie ma.  

Radna Pani Maria Mazur – pytam, bo od dłuższego czasu staram się o oświetlenie 

dla przystanku na ul. Zawadzkiej. Jest tam niesamowita ciemnica. Dziwne, że tam 

nie było jeszcze żadnego wypadku, że dziecko nie wpadło tam pod koła. Trzeba by 

było popatrzeć i rozważyć, w których miejscach na przystankach powinny te lampy 

hybrydowe powstać i przeznaczyć na ten cel pieniądze w budżecie. Uważam, że 

przystanki powinny być dobrze oświetlone. Jeżeli dziecko wysiada z autobusu na 

przystanek bez rampy, to kierowca nie widzi, czy to dziecko już przeszło za 
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autobusem, czy nie. 

Radna Pani Wanda Wolan – chciałam przypomnieć, że sprawę przystanków 

omawialiśmy wcześniej i uzgodniliśmy, że te przystanki będą zrobione o wiele 

wcześniej. Ja również w projekcie budżetu nie widzę pieniędzy na przystanki 

autobusowe, a chciałabym to zobaczyć.  

Ad.8 

Nie było. 

Ad.9 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur przedstawiła informację na 

temat kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną w dniu 04.11.2020 r. 

w zakresie realizacji zadania „Usługa odbioru i zagospodarowania stałych odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych i niezamieszkałych, 

położonych na terenie Gminy Warlubie w okresie 01.01.2020 r. do 31.12.2020 r.” 

oraz przebudowy drogi gminnej o nawierzchni asfaltowej wraz z przebudową 

kanalizacji deszczowej w miejscowości Warlubie, ul. Szkolna. 

Protokoły z kontroli j/w stanowią załącznik nr 13 do protokołu. 

Radny Pan Witold Żuchowski – chciałbym zapytać w sprawie zakupu autobusu 

szkolnego. Na jakim etapie jest postępowanie w tej sprawie? Chciałbym też się 

odnieść do dróg, które były zaplanowane w 2021 r. do wykonania. Jest to budowa 

drogi gminnej o nawierzchni asfaltowej w miejscowości Bzowo i droga w 

miejscowości Krusze, co związane jest z odcinkiem próbnym w Buśni. W planie 

finansowym wydatków na 2021 r. nie widzę tych pozycji. Jest to dla mnie dziwne, bo 

jeżeli u schyłku 2020 r. Wojewoda serwuje nam pieniądze do wykorzystania i oby to 

się udało. Dodatkowo Rząd przeznacza na to 3 mld zł, a u nas te drogi spadają 

z planu. Proszę o wyjaśnienie tej niekonsekwencji. Chciałbym też się dowiedzieć 

w zakresie zimowego utrzymania dróg do kogo w newralgicznych sytuacjach Sołtysi, 

czy my Radni mamy interweniować? Kto jest odpowiedzialny za poszczególne 

odcinki dróg?  

Pełniąca Funkcję Wójta Pani Anna Ośko – jeżeli chodzi o odśnieżanie i utrzymanie 

dróg, to wczoraj została opublikowana informacja w tej sprawie na stronie 

internetowej Gminy Warlubie. Jeżeli Pan Radny sobie życzy, to mam taką informację 

przy sobie i mogę ją przekazać. Jeżeli chodzi o drogi, to nabór do Urzędu 

Wojewódzkiego był bardzo szybki. Żeby złożyć wniosek, to musieliśmy mieć 

pozwolenie na budowę. Droga Kurzejewo – Wielki Komorsk została w części 

środkowej niewykonana i posiada pozwolenie na budowę. Wcześniej były wykonane 

dwa boczne odcinki. Nasza decyzja była taka, że próbujemy złożyć ten wniosek i 

jeżeli się uda, to wprowadzamy to do budżetu, bądź do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej, jeżeli Wojewoda ten wniosek zatwierdzi. Projekt znalazł się na liście 

podstawowej. Urzędowi bardzo zależy na czasie. Nie nam decydować, czy 

wykorzystamy te środki, ale po prostu wykorzystujemy każdy moment. Innych dróg 

do Funduszu Dróg Samorządowych nie mogliśmy skierować, bo nie było projektu i 

jest szczegółowo określone jakie drogi mogą z tego Funduszu korzystać. Jeżeli 



 

15 
 

chodzi o plany finansowe na 2021 rok, to poproszę Panią Skarbnik, aby się 

wypowiedziała, które inwestycje były planowane, bo ja wcześniejszych nie znam. 

Jeśli chodzi o zakup autobusu, to mamy jeszcze miesiąc, a jest jeszcze do odbioru 

hala widowiskowo-sportowa i są inne zobowiązania do zapłacenia w grudniu.  

Dotacja na budowę Hali do dnia dzisiejszego nie wpłynęła. W zależności od tego 

można będzie jeszcze podjąć sprawę autobusu. 

Radna Pani Wanda Wolan – na autobus, to już myśmy dostali bonus od Marszałka, 

przeszło 300 000,00 zł. My nie musimy tu dokładać. Dostaliśmy pieniądze. Na drogę 

w Kurzejewie dokumenty były już dawno przygotowane i Pani Komisarz miała tylko 

podpisać zgodę o dofinansowanie. Byliśmy na sesji objazdowej i wiemy jak wygląda 

ta droga. 

Pełniąca Funkcję Wójta Pani Anna Ośko – nabór wniosków z Funduszu Dróg 

Samorządowych był do 16 listopada i pojawił się 2 tygodnie wcześniej.  Dokumenty 

do tego nie były przygotowane. Musieliśmy je przygotować. 

Radna Pani Wanda Wolan – dokumenty były przygotowane. Co przeszkadza, że my 

nie możemy tego autobusu kupić, jeżeli my mamy bonus? 

Pełniąca Funkcję Wójta Pani Anna Ośko – nic nie przeszkadza. Mamy jeszcze 

miesiąc na zakup tego autobusu. 

Radny Pan Witold Żuchowski – tylko, żeby nie było tak, że sprzedamy stary autobus, 

a nowego nie kupimy. 

Pani Przewodnicząca Rady – chciałbym wrócić do sesji Rady Gminy z 22 września 

2020 r. w zakresie  zmian w budżecie Gminy Warlubie, gdzie zwiększenie 

w dochodach w dziale 750 administracja publiczna jest m.in. wpływ środków 

Rządowego Funduszu Inwestycyjnego zgodnie z uchwałą Nr 102 Rady Ministrów z 

dnia 23 lipca 2020 r. w sprawie wsparcia na realizację zadań inwestycyjnych. Gmina 

Warlubie otrzymała 1 050 257,00 zł. W tej kwocie zwiększyliśmy inwestycje na zakup 

autobusu. 

Radny Pan Witold Żuchowski – chciałbym prosić Panią Komisarz o wyznaczenie 

miejsca dla spotkań Klubu Radnych Gospodarna Gmina Warlubie. Była to wcześniej 

świetlica internetowa. Nie wiem, czy Pani to podtrzyma i je nam udostępni?   

Radna Pani Wanda Wolan – miejsce, które było wyznaczone do takich spotkań 

zajęła sobie na biuro Pani Dyrektor Domu Kultury. 

Pani Przewodnicząca Rady – czy Pani Komisarz odpowie, czy przyjmuje to do 

odpowiedzi pisemnej? 

Pełniąca Funkcję Wójta Pani Anna Ośko – nie wiem do końca jakie miejsce Państwo 

zajmowaliście i jakie chcecie zajmować, ale nie widzę przeciwskazań, aby 

z Państwem porozmawiać i takie miejsce ustalę. 

Radna Pani Maria Mazur – chciałabym uzyskać informację na temat zimowego 

utrzymania dróg. Informacja na stronie internetowej ukazała się 3 grudnia 2020 r. 

Jest tam wskazanych 5 firm, które będą nam odśnieżać drogi. Chciałam zapytać, czy 

ze wszystkimi zawarto umowy? 

Inspektor Pan Jerzy Lemańczyk – z 3 firmami mamy zawarte umowy, z 2 będą 

zawarte w poniedziałek. 

Radna Pani Wanda Wolan – a czy były przetargi na te prace? 
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Inspektor Pan Jerzy Lemańczyk – nie było przetargów. Jak coroczne, bo nikt nie jest 

w stanie przewidzieć ile będzie godzin odśnieżania i jakie będą koszty w zakresie 

odśnieżania. 

Radna Pani Wanda Wolan – no, ale do 30 000,00 EUR powinien być przetarg. 

Inspektor Pan Jerzy Lemańczyk – nie, no do 30 000,00 zapytanie ofertowe. 

Radna Pani Wanda Wolan – ale powinno być w myśl art. 44 o racjonalnym 

wydatkowaniu pieniędzy. 

Inspektor Pan Jerzy Lemańczyk – być może, że tak, ale było to robione corocznie w 

tej formie. 

Radna Pani Wanda Wolan – nie, nie, o nie, nie, nie. 

Radna Pani Maria Mazur – mam pytanie, dlaczego tak późno podpisano te umowy, 

skoro już dzisiaj są przymrozki i należałoby posypać już piaskiem? Dlaczego tak 

późno? 

Inspektor Pan Jerzy Lemańczyk – do ubiegłego tygodnia walczyłem z koronawirusem 

i nie było mnie w pracy. 

Radna Pani Maria Mazur – w Urzędzie Gminy jest bardzo dużo pracowników i na 

pewno ktoś Pana zastępował i powinno to być zrobione. Mieliśmy zawsze informacje 

w październiku jakie firmy będą odśnieżały. Teraz jest 4 grudzień, a więc jest to 

stanowczo za późno. 

Radna Pani Maria Mazur – mam pytanie do Pani Komisarz, kiedy nastąpi otwarcie 

pomieszczenia w GOKPIR w Warlubiu. Obecnie to pomieszczenie jest obklejone 

papierem. Jest zakaz wstępu. Pani Kierownik Biblioteki powiedziała, że na Pani 

polecenie jest to zamknięte. 

Pełniąca Funkcję Wójta Pani Anna Ośko – oczekuję kiedy pracownicy wrócą z 

chorobowego. 

Radna Pani Maria Mazur – tam są trzy szafy. Jedna dotyczy Gminnego Ośrodka 

Kultury, który ma początek działalności od stycznia 2009 r. Do tej szafy klucz mam ja. 

Druga jest szafa, do której klucze ma Pani Potulska, dotyczy też Ośrodka Kultury, do 

której muszę się dostać. Trzecie szafa dotyczy klubu „Start Warlubie”. „Start 

Warlubie” otrzymał dofinansowanie 4 maja i 30 listopada w kwocie 10 000,00 zł. 

Trzeba to dofinansowanie rozliczyć. Najpóźniej w poniedziałek musimy się dostać do 

tej szafy, aby to zrobić. Jeżeli się tam nie dostaniemy, to pytam, kto te pieniądze 

odda?  

Pełniąca Funkcję Wójta Pani Anna Ośko – pracownicy odpowiedzialni za te szafy 

przebywają na chorobowym i nie mogę wymagać od pracowników stawienia się w 

pracy. Jeżeli chciałabym tam wejść, aby wydać Pani dokumenty, to rozmawiałam z 

Radcą Prawnym, aby zrobić spotkanie inwentaryzacyjne, ponieważ niektóre szafy nie 

są zabezpieczone kluczem i dlatego nie chciałabym otwierać tego pomieszczenia, bo 

są tam dokumenty, są tam dane osobowe i dlatego są te zabezpieczenia. 

Radna Pani Maria Mazur – to są trzy szafy i do każdej szafy każda osoba ma tylko 

jeden klucz i nikt inny nie może się do tego dostać. Jeżeli skarbnik „Startu Warlubie” 

musi się do tego dostać, aby skserować umowy z trenerami i przedstawić 

odpowiedniej instytucji po to, abyśmy nie musieli oddawać tych 10 000,00 zł. Nie ma 

tego, że nie można się dostać. Trzeba się dostać, bo tam są dokumenty i komisyjnie 
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trzeba to jakoś ustalić. W poniedziałek szafa musi być otwarta i muszą być 

udostępnione dokumenty. 

Pełniąca Funkcję Wójta Pani Anna Ośko – jeżeli tak, to możemy się jakoś umówić. 

Radna Pani Maria Mazur – musimy się umówić i to zrobić, bo chodzi o rozliczenie 

dotacji. Jest to bardzo ważna sprawa i terminowa. Umówmy się zatem na 

poniedziałek. Ja muszę się też dostać do szafy, od której klucze ma Pani Potulska. 

Chodzi o noty księgowe na GOPS za Lipinki i Warlubie. Niestety nie mogę się dostać 

do tych dokumentów. Pani Kierownik czeka na te noty. Prosiłabym, aby Pani wzięła 

to pod uwagę. 

Pełniąca Funkcję Wójta Pani Anna Ośko – dobrze. 

Radna Pani Wanda Wolan – ja nie rozumiem tej sprawy. Pani Dyrektor Biblioteki 

dostała wypowiedzenie bez konieczności świadczenia pracy. Pani Obywatelka 

Komisarz przywróciła ją do pracy. Jeżeli ona jest na terenie naszej Gminy. Kręci się 

po Urzędzie Gminy. Była w Ośrodku Kultury. Dlaczego ona nie może przekazać 

kluczy do szafy, które księgowa musi mieć? Proszę mi to wytłumaczyć, bo ja tego nie 

rozumiem. 

Pełniąca Funkcję Wójta Pani Anna Ośko – odpowiem jeszcze raz. Cała sytuacja 

dotyczy pracownika Urzędu Gminy. Stoi tam szafa, której on nie zabezpieczył 

kluczem. Ona jest otwarta. Nie jest zamknięta, jeżeli chodzi o „Start Warlubie”. Z tego 

względu, że Pracownicy poszli na chorobowe nie chciałam, aby inne osoby tam 

przebywały w tym pomieszczeniu. Ani Pani Magda Potulska, ani osoby postronne. 

Tam bardzo dużo osób wchodzi do skserowania. Miejcie Państwo tego świadomość. 

Dokumenty są w otwartej szafie i nie daj Boże coś zginie. Ja jako Wójt odpowiadam 

za to pomieszczenie. Tym bardziej, że wcześniej był tam Gminny Ośrodek Kultury, 

potem Biblioteka, a teraz Referat Urzędu Gminy. 

Radna Pani Wanda Wolan – ale tam nikt nie wchodzi. Przecież pracowników wysyła 

Pani na pracę zdalną, bez świadczenia pracy. 

Pełniąca Funkcję Wójta Pani Anna Ośko – chodzi o to, że jeżeli jacyś mieszkańcy 

tam przyjdą, to kto ma pilnować tego pomieszczenia? Pracownicy referatu są na 

chorobowym. 

Radna Pani Wanda Wolan – mieszkańcy nie przyjdą, bo jest zamknięte. Nie ma 

nikogo. Świetlica zamknięta. Biura zamknięte. Biblioteka czynna, z której zwolniono 

jednego pracownika na pracę zdalną, a w jego miejsce przyjęto drugiego pracownika 

na pracę zdalną. 

Pełniąca Funkcję Wójta Pani Anna Ośko – pracownik na pracy zdalnej nie jest 

zwolniony. Drugi nie jest przyjęty. 

Radna Pani Maria Mazur – chciałam zapytać na jakim etapie jest dokumentacja 

projektowa na rozbudowę przedszkola wraz ze żłobkiem? 

Pełniąca Funkcję Wójta Pani Anna Ośko – dokumentacja wpłynęła 30 listopada. 

Radna Pani Maria Mazur – na przełomie lipca i sierpnia 2020 r. została zakończona 

bodowa drogi gminnej Warlubie-Bąkowo. Chciałam zapytać o tą drogę, bo wzdłuż 

pasa drogowego zostały wybudowane urządzenia obce, które zniszczyły pobocze. 

Droga ta została dofinansowana, dzięki naszym staraniom z Funduszu Dróg 

Samorządowych i była jeszcze na gwarancji. Poprzez te działania ta gwarancja 
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została zerwana. Teraz te pobocza są zniszczone. Chciałam zapytać, kto za to 

odpowiada i kto poniesie koszt przywrócenia drogi do pierwotnego stanu? Jechałam 

tą drogą dzisiaj krótkim odcinkiem i jest 8 punktów, gdzie są zniszczenia. Nie 

jechałam całą drogą. Kto za to odpowiada i kto z pracowników Urzędu Gminy pilnuje 

tych spraw? 

Pełniąca Funkcję Wójta Pani Anna Ośko – jeżeli chodzi o wykonawcę inwestycji, 

o której Pani mówi, to jest on odpowiedzialny, aby przywrócić stan tej drogi. Prace 

jeszcze trwają. Po ich zakończeniu będzie on do tego zobowiązany. Będziemy 

monitorować, aby te prace zostały wykonane. Jeżeli nie, to pójdziemy drogą sądową. 

Podobne rzeczy zdarzyły się przy budowie drogi w Komorsku i po monitorowaniu 

zostało to przywrócone i uporządkowane. My nie będziemy ponosić tych kosztów. 

Jest to po stronie wykonawców. 

Radna Pani Maria Mazur – jednak gwarancja została zerwana. Będę to śledziła i 

sprawdzała, czy faktycznie nie ponieśliśmy jako Gmina żadnych kosztów. 

Radna Pani Wanda Wolan – proszę Państwa. Ja się zwracam do Przewodniczącej 

Rady Gminy. Pozwólcie, że przeczytam: „ Ja, Wanda Wolan, mieszkanka Gminy 

Warlubie, chcę zaprotestować przeciw niezrozumiałym dla mnie działaniom, 

związanym z wyznaczeniem i wprowadzeniem Komisarza na Urząd Gminy Warlubie. 

Pełnomocnik Wojewody Kujawsko-Pomorskiego wraz z Komisarzem przyszli do 

Urzędu Gminy o godz. 1615, a więc w czasie, gdy Urząd zakończył pracę. 

O przybyciu tak znacznych osób Przewodnicząca Rady Gminy nie została 

poinformowana, ani przez służby Wojewody, ani potem Obywatelkę Komisarz. 

Prawomocnie wybrana osoba w wyborach powszechnych, a pełniąca obowiązki 

Przewodniczącego Rady Gminy, tak, jak Wójt jest gospodarzem Gminy, bo Rada 

Gminy jest organem ustawodawczym. Gdy ja idę w gościnę z osobą nieznaną 

gospodarzowi domu przedstawiam ją z imienia i nazwiska. Nie uchodzi wprowadzać 

na urząd tak ważnej osoby jak Komisarz bez wiedzy Przewodniczącego Rady Gminy, 

a kto towarzyszył wysokim urzędnikom, to mieli okazję mieszkańcy zobaczyć na 

bardzo udanych fotkach w lokalnej prasie. Nie jesteśmy niczyim folwarkiem. To jest 

nasz dom, nasze rodziny i mogliśmy spodziewać się choćby odrobiny szacunku. 

Poza tym oczekiwałam, że Wojewoda wyznaczy na Komisarza osobę bezstronną. 

Obywatelka Komisarz dwa razy próbowała swoich sił w wyborach na Wójta Gminy 

Warlubie i teraz po raz trzeci staje do tychże wyborów. A przecież Komisarz jest 

powoływany tylko na czas do wyboru Wójta. Nie powinien więc prowadzić marketingu 

wyborczego, ważnych ruchów kadrowych, kreowania swojej osoby i tym podobnych 

działań. On tylko przychodzi na określny czas i na tym kończy się jego obecność. 

Jednak stanowisko Komisarza dla osoby, ubiegającej się o urząd Wójta, daje wiele 

możliwości do przedwyborczych ruchów. To nie jest w porządku w stosunku do 

innych kandydatów. To nie jest również równość obywatelska, a tę gwarantuje nam  

Konstytucja art. 1 i 2. Więc ja przeciwko takiemu traktowaniu mnie i mojej Gminy 

protestuję i składam ten protest na ręce Przewodniczącej Rady Gminy”. 

Radna Pani Ewa Staniak – na wcześniejszej sesji podjęliśmy uchwałę w sprawie 

zbycia nieruchomości w miejscowości Wielki Komorsk. Czy Pani Komisarz wie coś 

na ten temat i czy w tym temacie coś jest realizowane? 
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Pełniąca Funkcję Wójta Pani Anna Ośko – jeżeli chodzi o sprzedaż tych 

nieruchomości, pracownik, który był odpowiedzialny w odpowiednim czasie nie złożył 

zarządzenia. Musi minąć przynajmniej 51 dni. 21 dni od zarządzenia i 30 dni do 

przetargu. Od 5 listopada, kiedy objęłam stanowisko ta informacja nie była mi znana. 

W tym roku sprzedaż tych nieruchomości nie jest możliwa. Przetarg będzie dopiero w 

styczniu. 

Radna Pani Ewa Staniak – cały czas jest tutaj mowa o niektórych osobach, które 

przez ten COVID są na pracy zdalnej. Na czym ta zdalna praca polega? Czy te 

osoby otrzymały jakieś laptopy? Jak to wygląda? 

Pełniąca Funkcję Wójta Pani Anna Ośko – jeżeli chodzi o pracę zdalną, to część 

osób korzysta ze swoich prywatnych komputerów. W księgowości również system 

został dostosowany do pracy w domach. Pracownicy księgowości i podatków pracują 

zamiennie. Pracownicy pozostałych referatów pracują stacjonarnie. Nie chcą iść na 

tą zdalną pracę. Zdalnie więc pracują 2-3 osoby. 

Radna Pani Ewa Staniak – a jeszcze dochodzą takie sygnały do nas, że niektóre 

osoby są na pracy zdalnej, ale po prostu wcale nie pracują. Jak to się odniesie do ich 

wynagrodzenia?   

Pełniąca Funkcję Wójta Pani Anna Ośko – wynagrodzenie pozostaje. Tym bardziej, 

że mieliśmy przypadki COVID i musimy zapewnić funkcjonowanie Urzędu i chronić 

zdrowie innych osób. 

Pani Przewodnicząca Rady – proszę mi odpowiedzieć lub wyjaśnić jakie 

umocowanie prawne ma Pani doradca prawny, który uczestniczył w trakcie rozmów 

służbowych prowadzonych przez Panią Komisarz i przez Panią Kierownik Biblioteki?   

Pełniąca Funkcję Wójta Pani Anna Ośko – miał moje pełnomocnictwo. 

Pani Przewodnicząca Rady – nie znam się aż tak, czy w takim przypadku można 

udzielić pełnomocnictwa, ale na podstawie umowy, umowy zlecenia te czynności 

wykonywał? Bo my mamy w Urzędzie Gminy zatrudnionego Pana Mecenasa, który 

prowadzi obsługę prawną. Na moje ręce spłynęły pytania od Radnych w tej sprawie. 

Doszły do mnie też skargi, że niezręcznie się czują osoby, które uczestniczą 

służbowo w spotkaniach w Pani Gabinecie w obecności osoby, która się nie 

wylegitymowała i nie przedstawiła. 

Pełniąca Funkcję Wójta Pani Anna Ośko – jeżeli chodzi o obsługę prawną, to pełni ją 

Pan Tomasz Waszkiewicz. Jeżeli chodzi o mojego doradcę, to funkcjonuje on na 

podstawie mojego pełnomocnictwa. Nie dochodziły do mnie żadne słuchy, żeby ktoś 

się czuł niezręcznie. 

Radna Pani Wanda Wolan – co to znaczy, dostał Pani pełnomocnictwo? Panie 

Mecenasie, jak to wygląda? Na jakiej podstawie? Co to znaczy, że ktoś dostaje 

pełnomocnictwo i występuje w imieniu Komisarza?  

Radca Prawny Pan Tomasz Waszkiewicz – pełnomocnictwo obejmuje kwestie 

ogólne do działania, to w zależności można ustanowić pełnomocnictwo radcy 

prawnego, czy adwokata, które jest niejako odrębne od danej umowy z danym 

podmiotem. To znaczy można ustanowić pełnomocnika do wykonywania danych 

czynności, a umowa z danym podmiotem radcy prawnego to jest zupełnie inna 

kwestia. 
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Radna Pani Wanda Wolan – jestem w stanie to rozumieć, ale wydaje mi się, urząd 

Komisarza to nie jest jakiś byle jaki urząd. Jest to naprawdę poważny urząd i jeżeli 

ktoś taki występuje, jak mówi Obywatelka Komisarz, jako jej pełnomocnik, to moim 

zdaniem taka osoba powinna się wylegitymować. To nie jest byle jaki urząd proszę 

Państwa. 

Pani Przewodnicząca Rady – kończąc ten temat chciałam tylko nawiązać, 

a sprawdziłam to w SMS, do tego, co Pani mówiła wcześniej odnośnie działalności 

międzysesyjnej, że Pani napisała do mnie SMS o spotkanie. To nie na tym polegało. 

Chodzi mi o tą powagę między nami. My realizujemy zadania i jesteśmy dla 

społeczeństwa, dla wyborców, a nie, że ktoś kogoś nie lubi i przez jakieś podejścia 

niezrozumiałe mi. Po 11 listopada powiedziałam do Pani, że jeżeli chodzi o tematy 

związane z realizacją i bliższymi nam zadaniami społecznymi, gospodarczymi i 

gminnymi, to jestem otwarta na taką rozmowę. Pani została powołana na Urząd 

Komisaryczny 5 listopada. Ja rozmawiałam z Panią po 11 listopada, a Pani się 

odezwała dopiero 23 listopada, że chciałaby Pani się spotkać z Przewodniczącymi 

Komisji. 

Radny Pan Witold Żuchowski – Pani Komisarz powołała sobie pełnomocnika. Być 

może, że działał w formie wolontariatu przy Pani Komisarz, a jeżeli nie, to kto ma 

zapłacić temu pełnomocnikowi? 

Pełniąca Funkcję Wójta Pani Anna Ośko – jeżeli będzie podpisana umowa, a 

oczekuje od 20 listopada, bo wymaga zarządzenia, to będzie płacił Urząd Gminy. 

Chciałabym się jeszcze odnieść do uwag z Państwa strony. Mówicie o otwartości i że 

Komisarz to taka nośna funkcja itd. Jeżeli chodzi o Wojewodę, to Wojewoda 

zadzwonił tego samego dnia o godz.12 do Urzędu Gminy z prośbą o to, aby został 

przyjęty przedstawiciel Wojewody i aby byli o tym poinformowani pracownicy oraz 

Sekretarz Gminy. Moje pytanie jest, co zrobił Urząd, dlaczego Państwa nie 

powiadomił? 

Radna Pani Wanda Wolan – jacy pracownicy? 

Pełniąca Funkcję Wójta Pani Anna Ośko – Sekretarz Gminy. 

Radna Pani Wanda Wolan – a Sekretarz Gminy nie jest Przewodniczącym Rady 

Gminy. Sekretarz Gminy jest zwykłym urzędnikiem, a przedstawicielem Gminy jest 

Przewodniczący Rady Gminy. 

Pełniąca Funkcję Wójta Pani Anna Ośko – w tym okresie Sekretarz Gminy pełnił 

obowiązki i Wojewoda zadzwonił do Sekretarza z prośbą o przyjęcie mojej osoby. 

Jeżeli Państwo macie uwagi co do tego przyjęcia i co do braku informacji, to proszę 

to kierować do Pana Sekretarza. Wojewoda nie ma obowiązku informowania 

wszystkich wokół. Jeżeli macie Państwo jakieś uwagi do mojej osoby, to proszę 

zwrócić się do Wojewody. 

Radna Pani Wanda Wolan – dlatego zwróciłam się do Wojewody. Mam jeszcze 

informację dla mieszkańców Lipinek. Ktoś rozprowadza w internecie plotkę, że 

chcemy zlikwidować Szkołę w Lipinkach i Ośrodek Zdrowia w Lipinkach. Proszę 

Państwa, od wielu lat ta Rada walczy o to, żeby Szkoła w Lipinkach była, ponieważ 

jest to bardzo dobra Szkoła i pracują tam naprawdę dobrzy nauczyciele. 

Odpowiedzialni  i oddani swojej szkole. Cały też czas utrzymujemy, jako jedna z 
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nielicznych Gmin, dwa Ośrodki Zdrowia. Cały czas ten Ośrodek Zdrowia pracuje i 

nigdy nie mieliśmy w zamiarze ani Szkoły, ani Ośrodka Zdrowia zamykać.  

Ad.10 

Po wyczerpaniu porządku obrad Pani Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła obrady 

XXI sesji Rady Gminy Warlubie o godz. 1418. 

Przewodniczyła 

Przewodnicząca Rady Gminy  

Maria Jankowska 

 

 


